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MØDE DATO 

13.juni 2022 
 

STED 

Høng Skole 

 
INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde mandag d. 13. Juni fra 18-21. Bemærk med spisning.  

 

Deltagere: Bo Christiansen, Brian Hyldig, Katrine Hulebæk Larsen, Gitte Kallehauge, Thomas 

Olsbro, Tanja Tang, Annika Nielsen, Bente Ankjær, Maria Joensen, Jonas Burmeister Louise 

Røngaard, Allan Mortensen, Peter Brandt, Pernille Kjellberg og Frederik fra elevrådet. 

 

Afbud fra Kristoffer Wellejus 

 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle B Godkendelse af dagsorden 

Intet 

19.00-19.30 Alle I Korte meddelelser 

 Elevråd 

Intet møde 

 

 Pæd. Råd/skolemøder 

Intet møde 

 

 Medudvalg 

Orientering om personalesag.  

Skoleårets planlægning mv.  

 

 Formanden 

Invitation til Skole og Forældres landsmøde d. 11. 

og 12. november. Vi har 2 pladser. Bo orienterede 

om programmet.  

Pladserne ”udloddes” til augustmødet.  

 

 Ledelsen: økonomi, personalesituationen, 

skolefest, eksamen, dimission. ’ 
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Piletræerne på ny side er fældet, da rødderne er 

gået i kloakkerne. Peter drøfter med Team 

Ejendom, hvad der skal erstatte dem.  

Motor på rullegardiner er gået i stykker og er 

fejlmeldt.  

Kælderen på gl. side har nu en 

vedligeholdelsesplan for udbedring af fugt – der 

er ikke sundskadelige problemer - herunder 

oppudsning, maling mv.  

Petanqueklubben benytter vores grønne områder 

på ny side til parkering. Det vil skolen gerne 

undgå.  

Peter orienterede om økonomien – nu er vi med 

økonomisk.  

Der er ansat 2 nye lærere efter sommerferien. Vi 

har i dag fået en opsigelse. 

Vi har holdt skolefest i grundskolen – for første 

gang i 3 år.  

Vi har afviklet 9. klasses eksamener. Vi løfter 

elevernes karakterer, som vi skal.  

Dimissionen afvikles d. 22. juni. Maria J. afholder 

dimissionstalen, da formanden er forhindret.  

Skolebestyrelsen rykker for plan for 

trafiksikringen.  

Der er afholdt valg på Høng Skole vedr. EU-

forbeholdet. 

 

19.30 – 19.45 Bo D Kostpolitik. Opfølgning på sidste møde  

Kostpolitikken er kommenteret på delrådene. Der er 

usikkerhed omkring ”gråzonerne”. Den sendes tilbage til 

delrådene til en drøftelse af den daglige håndtering.  

 

Vi drøfter, hvordan forældrene kan få en form for ejerskab 

til kostpolitikken. Der indbydes til dialog på 

forældremøderne.  

Vi drøfter muligheden for at lave/få lavet en folder, der 

beskriver kostpolitikken kort og med råd til sund kost. 

Tanja undersøger muligheden.  

 

Elevrådet foreslår, at kostpolitikken justeres, så 

morgenmadscafeen står der i stedet for salg af sund mad.  

 

19.45-20.00 Bo B Konstituering  

Nye medlemmer er med i dag og formand og næstformand 

skal vælges til det kommende år.  

Bo Christiansen er genvalgt som formand. 

Tanja Tang er valgt som næstformand.  

Peter og Bo fortalte overordnet om skolebestyrelsens 

arbejde.  
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På første møde i august fortæller Bo mere om 

skolebestyrelsens arbejde og arbejdsområder.  

 

20.00-20.15 Bo B Datoer næste skoleår  

Bo har udsendt forslag til næste skoleårs møder.  

Oktobermødet rykkes fra 26/10 til 25/10. Ellers er datoerne 

godkendt.  

20.15-20.40 PT I Redegørelse for vikardækning.  

På sidste møde ønskede skolebestyrelsen en 

redegørelse for vikardækningsfrekvensen. Den er 

vedlagt som bilag.  

Man ønskede endvidere et økonomisk overblik over 

vikarudgifterne. Den er ligeledes vedlagt.  

Peter gennemgik bilaget med procenter og økonomi samt 

fraværsbegrundelser mv. i forhold til skolens vikardækning.  

Herefter var der spørgsmål og drøftelse i forhold til det.  

Punktet fortsætter som fokusområde i det kommende 

skoleår.  

20.40-20.55 PT D Folkemødet. Hvordan deltager Høng Skole i 

folkemødet.  

Idegenerering.  

Idégenerering bliver på mails, da tiden er fremskreden. 

Folkemødet er d. 27. august. Skolebestyrelsen opfordres til 

at sætte lidt tid af.  

Vi taler om den overordnede strategi.  

Punktet sættes på til august-mødet.  

20.55-21.00 Alle I  Evt.  

Tak til Frederik fra elevrådet for indsatsen.  

    

 

  


